
Bestyrelsesmøde lørdag d. 1-6-24   
 
 
Deltagere: Lars, Birte, Grethe, Henning, Jens Erik, May-Britt og Vibeke  
Referent: Birte (til pkt. 4) Vibeke (fra pkt.4) 
 

Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Opfølgning af tidligere trufne beslutninger 
Lars og Birte indstillet som repræsentanter til Nationalpark Husby Klitplantage. 
 

3. Orientering fra formand 

1. Klitsyn – Naturstyrelsen 
Klitsyn er udsat. Ved sidste klitsyn blev problemet med store huller i klitten mod syd nær 
Spidsbjerg påpeget. Problemet fik ikke høj prioritet, da ingen sommerhuse var truede. Vi  
vil foreslå, at man ved næste klitsyn starter her. 
 
2. Arbejdsdag - Tour de Sommerhus 
Arbejdsdag afholdt med stor tilslutning og positiv stemning.  

”Vejholdet” manglede grus; det viste sig, at der lå noget på festpladsen, som de ikke 

kendte til. Skal sikre, at der til næste arbejdsdag er et ordentligt læs grus – og viden om, 
hvor det er. 
31 voksne og 2 børn er tilmeldt Tour de Sommerhus. 
 
3. Skilte til klitten 
Vi har flere skilte, som kan sættes op bl.a. som erstatning for dem, som er ødelagt.   
Henning vil stå for, at der skaffes lærke/trykimprægneret træ til formålet. 
 

4. Vejforhold ved Jens Erik og Henning 
Vejene trænger til påfyldning, men det er pt. for vådt. Specielt en stikvej ved Sletten trænger 
 meget. Lars henvender sig til Nomi om venligst at overholde hastighedsgrænsen på 20 
 km. i timen. Visse steder hænger fyrtræer ret langt ud over vejene, dem skal grundejerne selv 
 klippe/trimme, men Henning vil tage en tur i området og slå græskanterne. 
 

5. Planlægning af 
1. Generalforsamling 
På dagsordenen til Generalforsamlingen enedes man om at sætte et punkt under 
 Medlemskab, idet der er et problem med ikke-betalere, der nyder godt af foreningens 
 tilbud og vedligeholdte veje. Mulig sanktion er eksklusion fra den fælles Facebookgruppe  
 Fjand Sommerhusforening, når der ikke er blevet betalt i mere end et år.  
Udgifter fra arbejdsdag føres fremover over på B-medlemskab, udgifter til Hjertestarter 
forbliver på A-medlemskab.  
Kontingentforhøjelse fra 100 kr. til 150 kr. for A medlemskab 
På valg er Birte, Lars og Henning. Birte og Lars modtager genvalg, det gør Henning ikke 
(men han vil gerne fortsætte som vejmand).  
 



2. Sommerfest 
Henning og May-Britt står for bestilling hos Brugsen. Lars har sørget for telt og gris. 
Grethe og Vibeke står for salat- og kage workshop, der foregår fra kl. 10 i nr. 100. Der bliver  
købt ind og deltagerne får et par hyggelige timer sammen. Henning og Inge-Lise står for 
kartoffelsalaten.   
 
3. Medlemsarrangementer 
Forslag om arrangement i efterårsferien til Folkeuniversitetscentret Skærum Mølle/  
Geopark Vestjylland. Grethe undersøger mulighederne 
Næste år har foreningen 50-års jubilæum, medlemmer med gode ideer til markeringen  
opfordres til at henvende sig. 
 

6. Orientering fra økonomiansvarlig 
1) Generel orientering fra kasserer 
Udkast til de to regnskaber blev præsenteret. Afventer beslutning om kontering af 
arbejdsdag før de sendes til revisorerne.   
 
2) Regnskab/budget opfølgning 
I forhold til A-regnskabet konstaterede Birte, at der kun er 134 betalende medlemmer i 
modsætning til år 22/23, hvor der var 145 betalende. Kassereren har foretaget mange 
henvendelser vedr. betaling. 
Birte gjorde opmærksom på overskud på B-kontoen. De vejansvarlige sagde, at der udestår 
en større regning fra entreprenøren. 
Efter ændring af kontering af arbejdsdag sendes regnskaberne til revisorerne. 
 

7. Næste bestyrelsesmøde 
Hos Birte den 14.07 kl. 16.00 
 

8. Evt. 
På Sletten har de udarbejdet en skrivelse, på dansk og tysk om regler for færdsel i  
klitterne. 
Den er sendt ud til alle ejere på Sletten, som henstilles til at hænge den op et synligt sted,  
når de lejer ud. Sendes som orientering til Birte. 


